
Mereu cu gândul 
la viitor

2015 a fost „anul proiectelor” inițiate de Primăria Chitila și 
finanțate în mare parte de Uniunea Europeană. Citiți despre 
planurile edililor pentru acest an, despre proiectele de 
modernizare a orașului - pentru oameni și împreună cu ei - și 
despre drumul Chitilei către locul meritat, de oraș european.

Chitila de ieri și de aziLike pentru pagina 
Chitilei 
Salutăm o inițiativă 
privată care dorește să 
promoveze orașul 
nostru atât în rândul 
cetățenilor săi, cât și în 
afara orașului: pagina 
de Facebook „Orașul 
Chitila”. Pagina 
promovează peisajele, 
cultura și mai ales 
oamenii din Chitila. 
Felicitări inițiatorilor 
proiectului.

Totul despre impozitele 
2016. Am aflat de la şeful 
Serviciului Taxe şi 
Impozite al Primăriei 
toate prevederile din 
noul Cod Fiscal legate de 
sistemul actualizat de 
impozite şi taxe locale.

INTERVIU

Compania Veolia, prin 
filiala sa din România - 
Veolia Apa Servicii SRL - 
a câştigat licitaţia 
organizată în vederea 
exploatării, întreţinerii şi 
modernizării reţelei de 
apă şi canalizare din 
Chitila. Aflaţi toate 
amănuntele despre 
noul operator al 
serviciului de utilităţi 
orăşeneşti. 
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Aniversarea a 54 de ani 
de existenţă a Şcolii 
Gimnaziale „Ion 
Vişoiu”, un eveniment al 
elevilor şi profesorilor. 
În „Ziarul copiilor”, 
întreaga poveste: 
spectacole, oaspeţi de 
seamă, concerte, 
dezbateri, concursuri 
şi o surpriză 
deosebită. 



Mai mult, mai bine, 
mai frumos!

Am decis să vă informez în această primă lună a anului despre câteva 
dintre proiectele anului 2016, la care ţin foarte mult şi pe care le 
consider de importanţă maximă pentru oraş şi pentru cetăţenii săi
Dragii mei,

am început un an deosebit 
de important pentru orașul 
nostru. Un an care va fi 
pentru Chitila încă unul din 
frumoasa sa evoluție, cu 
priorităţi clare, unde 
dezvoltarea orașului ocupă, 
ca și până acum, primul loc. 
Trebuie să recunoaştem că, 
în ultimii ani, oraşul nostru 
s-a dezvoltat enorm și, 
odată cu evoluţia sa 
urbanistică, nivelul la care 
am ajuns face să se schimbe 
şi nevoile şi perspectivele. 
Dacă elementele esențiale 
ale dezvoltării unui oraș - 
sistematizare, rețele utilitare 
de apă și canalizare şi 
servicii profesionale şi de 
calitate - au fost deja 
îndeplinite, credem că este 
timpul, pe de-o parte să 
consolidăm ceea ce am 
obținut şi în acelaşi timp să 
urmăm evoluţia ascendentă 
a oraşului pentru o viaţă 
mai bună, mai liniştită și 
într-un mediu mai curat și 
benefic pentru locuitorii săi. 
Şi mă gândesc aici la 
proiectul mare de 
eficientizare energetică, prin 
care oraşul se va schimba 

mult din acest punct de 
vedere, proiect pe care l-am 
început deja cu reabilitarea 
termică a blocurilor Chitilei, 
care va continua şi în 2016, 
apoi vom implementa 
iluminatul public pe bază de 
leduri - microconsumatoare 
de energie la aceeaşi 
eficienţă ca a becurilor 
stradale clasice - vom trece 
şi la alimentarea instituţiilor 
publice cu pompe de 
căldură, dar şi la 
amplasarea, tot la 
instituţiile publice ale 
oraşului, de panouri 
fotovoltaice solare care să 
asigure autonomia 
energetică a acestor 
instituţii, desigur acolo unde 
clădirile permit amplasarea 
panourilor respective. Avem 
în proiect şi un plan mai 
amplu prin care să devenim 
un oraş independent 
energetic, cel puţin în ceea 
ce priveşte cheltuielile cu 
distribuţia de apă şi 
iluminatul public, prin 
înfiinţarea unui câmp de 
panouri solare. De la 
începutul acestui an am 
licitat serviciile de apă ale 
Chitilei, iar compania 
Veolia, una dintre cele mai 

importante la nivel mondial, 
care a câștigat licitația, va 
asigura mentenanţa 
puţurilor de mare adâncime 
din care este livrată apa 
oraşului şi va administra 
reţelele de apă. Am mizat 
astfel, pe expertiza, 
preocuparea şi mijloacele 
tehnice extrem de avansate 
tehnologic ale Veoliei, 
această schimbare 
neafectând preţul apei 
plătite de chitileni, care 
rămâne acelaşi. 
Vreau să modernizăm Baza 
Sportivă din Cartierul CFR 
și pentru ca zona să devină 
un centru important pentru 
chitileni şi pentru 
desfăşurarea de competiţii 
sportive, Consiliul Local a 
decis şi înfiinţarea Clubului 
Sportiv Chitila, pentru ca 
tinerii și copiii implicați în 
activități sportive să se 
poată dezvolta.
În aceeaşi plajă de proiecte, 
voi enumera: finalizarea în 
2016 a promenadei 
pietonale de pe întreaga 
lungime a străzii Păcii, 
extinsă până la Piaţa Gării 
Chitila, redesenarea zonei 
verzi şi a aliniamentului 
copacilor de aici şi 

Enel schimbă branşamentele electrice

Firmele din Chitila angajează 

SC ENEL SA anunţă că, din luna 
februarie, va începe înlocuirea 
tuturor branşamentelor electrice  
pentru gospodăriile din oraşul 
Chitila, în porţiunile care fac 

legătura între stâlp şi firida de 
branşament a abonatului. 
Lucrările se vor face programat şi 
fără a afecta furnizarea energiei 
electrice către populaţie. 

Câteva companii importante din 
oraş au pus la dispoziţie oferte de 
locuri de muncă iar Primăria 
Chitila, prin Biroul Primarului, 
doreşte să sprijine cetăţenii  şi a 
decis să se implice facilitând 

accesul celor doritori să aplice 
pentru angajare. Persoanele 
interesatese pot prezenta zilnic, 
pentru detalii şi depunere de 
CV-uri, direct la biroul 
viceprimarului Andrei Costel. 

Deszăpezire cu eficienţă maximă
Viscolul şi stratul masiv de zăpadă 
căzut în ianuarie nu au luat prin 
surprindere Comandamentul de 
iarnă al Primăriei Chitila, care s-a 
achitat ireproşabil de sarcina 
deszăpezirii străzilor din oraş. 
Oraşul a fost împărţit în şapte 
zone de acţiune, fiecare zonă 
având propriile utilaje de 
deszăpezire şi câte un responsabil 
care a coordonat acţiunea de 

curăţare a drumurilor, de 
împrăştiere de material 
antiderapant (care s-a făcut în 
mod repetat şi de câteva ori pe zi 
în perioada de ger) şi ulterior de 
încărcare şi transport a zăpezii - 
din toate intersecţiile mari, de la 
trecerile de pietoni, din faţa 
şcolilor, grădiniţelor şi 
magazinelor - cu patru basculante 
şi patru utilaje încărcătoare. 

S-a născut Clubul Sportiv Chitila
O veste bună pentru iubitorii 
sportului: a fost aprobată 
înfiinţarea Clubului Sportiv 
Chitila, Preşedinte de Onoare al 
clubului fiind Primarul Chitilei 
Emilian Oprea. 

Clubul va avea mai multe secţii 
sportive şi va include în baza 
materială o sală de sport, două 
terenuri de fotbal, trei de tenis şi 
terenuri destinate altor discipline 
sportive.

Autorizaţii - până la 31 martie
Societăţile comerciale care 
activează pe raza oraşului Chitila 
au obligaţia să obţină anual 
autorizaţie de funcţionare 
eliberată de Unitatea 
Administrativ Teritorială Oraşul 
Chitila. Cererea tip de autorizare 
se poate depune împreună cu 
actele necesare (conform HCL 

333/2003 şi OG 99/2000, anexa 
1, care cuprinde codurile CAEN) la 
Primăria Chitila până la data de 31 
martie 2016, fără penalizări, iar 
taxa de autorizare este de 100 de 
lei. Societăţile comerciale care nu 
solicită autorizaţie de funcţionare 
riscă sancţionarea cu amendă de 
la 6.000 la 20.000 lei.

includerea unui pasaj 
terminal către gară, 
complet modernizat, cu 
lifturi, scări rulante şi 
rampe de acces pentru 
persoanele cu dizabilităţi, 
precum şi reabilitarea 
pasajelor de acces către 
peroane. De asemenea, pe 
lângă preocuparea de a 
crea noi spaţii verzi şi cei 
peste 4000 de arbori 
plantaţi care au schimbat 
de-a dreptul imaginea 
oraşului şi calitatea vieţii în 
Chitila, aducându-ne pe 
bună dreptate renumele de 
“oraşul verde” al Ilfovului, 
avem în stadiu de 
iniţializare proiectul de 
ecologizare a pârâului 

Mangu, de taluzare a 
marginilor albiei şi de 
sistematizare a cursului 
acestuia, inclusiv de creare 
a unei zone de agrement şi 
relaxare în Valea Mangului, 
cu o concepţie peisagistică 
absolut spectaculoasă.
Despre toate aceste planuri 
frumoase şi încă multe 
altele, pentru care vă 
mulţumesc că îmi sunteţi 
alături, aştept în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile şi, de 
asemenea, preocupările şi 
problemele voastre legate 
de comunitatea oraşului 
nostru, direct pe adresa de 
e-mail sau la audienţele din 
fiecare marţi.

Întâlnire cu primarul tău

Buletin de știri

Un nou operator pentru 
serviciul de apă 

Grupul Veolia, prin filiala sa din România - Veolia Apa Servicii SRL - 
a câştigat licitaţia organizată de Primăria Oraşului Chitila în 
vederea delegării gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de 
canalizare din oraş. 

Contractul, semnat pe 29 
decembrie 2015 şi care are o 
durată de 10 ani, include 
prevederi pentru o 
exploatare performantă a 
sistemelor de alimentare cu 
apă şi a celor de canalizare, 
cu respectarea celor mai 
exigente norme de 
securitate şi mediu, fără ca 
preţul apei pentru populaţie 
să se modifice. Prin cele trei 
activităţi complementare ale 
sale: oferta de servicii și 
dezvoltarea de soluții de top 
pentru gospodărirea apelor, 
gestionarea energiei şi 
salubritate, compania Veolia 
va contribui eficient şi 
modern la asigurarea 
accesului populaţiei oraşului 
Chitila la resurse, precum şi 
la păstrarea şi regenerarea 
acestora, sporindu-le 
eficiența din punct de 
vedere ecologic, economic și 
social. 
 
Exigenţă pentru apă
În România, Veolia 
furnizează servicii de 
alimentare cu apă potabilă 
și de canalizare pentru 
aproximativ două milioane 
de persoane din București, 
Ploiești și Otopeni, precum 
și servicii de energie pentru 
circa 100.000 de gospodării 

din Ploiești, Iași și Otopeni. 
Compania Veolia Apa 
Servicii a fost înfiinţată în 
anul 1999 şi în prezent 
operează sistemele de apă şi 
de canalizare pentru oraşul 
Otopeni (prin contractul de 
concesiune încheiat în anul 
2007 pe o perioada de 25 de 
ani), pentru Aeroportul 
Internaţional Henri Coandă 
(contract încheiat în anul 
2009 pe o perioada de 10 
ani). De asemenea, pentru 
marile platforme industriale 
din zone limitrofe ale 
oraşului Bucureşti, 
compania asigură 
mentenanţa instalaţiilor 
interioare aparţinând unor 
mari centre comerciale cum 
sunt AFI Palace Cotroceni, 
Băneasa Shopping City sau 
Complexul Expozițional 
Romexpo. Din punct de 
vedere al exigenţei acordate 
calităţii serviciilor sale, 
compania respectă toate 
normele de securitate, 
mediu și operare, fiind 
certificată ISO 14001:2004, 
ISO 9001:2008, OHSAS 
18001:2007. 

Gestionare performantă
În Chitila, parteneriatul cu 
Veolia va asigura creşterea 
competitivităţii oraşului şi a 

standardului de viaţă al 
cetăţenilor săi, prin 
reabilitarea, întreţinerea şi 
exploatarea la nivel de înaltă 
performanţă a reţelelor de 
apă şi de canalizare ale 
oraşului. Compania de 
exploatare a serviciilor de 
apă-canal promite, în plus, 
să ofere comunităţii oraşului 
Chitila o serie întreagă de 
soluţii creative în vederea 
gestionării performante a 
serviciilor publice de apă și 
de canalizare, inovând în 
permanenţă pentru a face ca 
apa să fie disponibilă la 
înalte standarde de calitate. 
Din cei aproape 14.000 de 
locuitori ai orașului Chitila, 
11.500 sunt deserviți de 
sistemul centralizat de 
alimentare cu apă şi de 
canalizare, iar pentru 
alimentarea cu apă a 
oraşului, pe lângă apa din 
forajele de mare adâncime, 
este folosită şi apă 
provenind din reţeaua Apa 
Nova Bucureşti, societate 
care aparţine de asemenea 
Grupului Veolia şi care 
asigură serviciile de 
alimentare cu apă şi de 
canalizare în municipiul 
Bucureşti. Lungimea reţelei 
de apă din Chitila este de 42 
km, prin care se distribuie 

aproximativ 600.000 
m³/an. Întrucât oraşul nu 
deţine încă o staţie proprie 
de epurare a apelor uzate, 
sistemul de canalizare este 
racordat la canalizarea 
Municipiului Bucureşti. În 
Chitila, reţeaua de 
canalizare are o lungime 
totală de 31 km şi există 11 
staţii de pompare ape 
uzate. 
Optimizarea procesului 
tehnologic de furnizare a 
serviciilor de alimentare cu 
apă și de canalizare se va 
realiza pe fondul 
implementării unui sistem 
performant de 
management. Astfel, vor fi 
asigurate respectarea 
standardelor în vigoare 
privind calitatea apei, 
contorizarea utilizatorilor 
în vederea facturării 
cantităţilor de apă real 
consumate, precum şi 
reabilitarea staţiilor de 
pompare ape uzate. În 
acelaşi timp, societatea 
cere fiecărui angajat al său 
să manifeste o atenţie 
permanentă la fiecare 
client şi este preocupată 
permanent de evoluţia 

profesională a tuturor 
angajaţilor, aceasta fiind 
una dintre constantele 
politicii sale de resurse 
umane.
 
Cifre semnificative
Prezent de peste 160 de ani 
pe cinci continente, Grupul 
Veolia are o tradiție 
mondială în domeniul apei, 
energiei și deșeurilor, 
având astfel experiența și 
capacitatea necesare 
pentru a participa activ la 
dezvoltarea durabilă a 
orașelor și industriilor şi 
oferind garanţia unei 
dezvoltări şi gestiuni de 
nivel superior şi în privinţa 
Chitilei. La nivel global, 
cifrele Grupului vorbesc de 
la sine: 179.000 de angajaţi 
în toată lumea, o cifră de 
afaceri de 24 de miliarde de 
euro, 96 de milioane de 
oameni care primesc apă 
potabilă precum şi alţi 59,6 
milioane care sunt 
racordaţi la sistemele de 
ape uzate, gestionarea 
modernă a 4.455 de staţii 
de producţie a apei potabile 
şi a 3.338 de staţii de 
epurare. 
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avem în stadiu de 
iniţializare proiectul de 
ecologizare a pârâului 

Mangu, de taluzare a 
marginilor albiei şi de 
sistematizare a cursului 
acestuia, inclusiv de creare 
a unei zone de agrement şi 
relaxare în Valea Mangului, 
cu o concepţie peisagistică 
absolut spectaculoasă.
Despre toate aceste planuri 
frumoase şi încă multe 
altele, pentru care vă 
mulţumesc că îmi sunteţi 
alături, aştept în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile şi, de 
asemenea, preocupările şi 
problemele voastre legate 
de comunitatea oraşului 
nostru, direct pe adresa de 
e-mail sau la audienţele din 
fiecare marţi.

Întâlnire cu primarul tău

Buletin de știri

Un nou operator pentru 
serviciul de apă 

Grupul Veolia, prin filiala sa din România - Veolia Apa Servicii SRL - 
a câştigat licitaţia organizată de Primăria Oraşului Chitila în 
vederea delegării gestiunii serviciului de alimentare cu apă şi de 
canalizare din oraş. 

Contractul, semnat pe 29 
decembrie 2015 şi care are o 
durată de 10 ani, include 
prevederi pentru o 
exploatare performantă a 
sistemelor de alimentare cu 
apă şi a celor de canalizare, 
cu respectarea celor mai 
exigente norme de 
securitate şi mediu, fără ca 
preţul apei pentru populaţie 
să se modifice. Prin cele trei 
activităţi complementare ale 
sale: oferta de servicii și 
dezvoltarea de soluții de top 
pentru gospodărirea apelor, 
gestionarea energiei şi 
salubritate, compania Veolia 
va contribui eficient şi 
modern la asigurarea 
accesului populaţiei oraşului 
Chitila la resurse, precum şi 
la păstrarea şi regenerarea 
acestora, sporindu-le 
eficiența din punct de 
vedere ecologic, economic și 
social. 
 
Exigenţă pentru apă
În România, Veolia 
furnizează servicii de 
alimentare cu apă potabilă 
și de canalizare pentru 
aproximativ două milioane 
de persoane din București, 
Ploiești și Otopeni, precum 
și servicii de energie pentru 
circa 100.000 de gospodării 

din Ploiești, Iași și Otopeni. 
Compania Veolia Apa 
Servicii a fost înfiinţată în 
anul 1999 şi în prezent 
operează sistemele de apă şi 
de canalizare pentru oraşul 
Otopeni (prin contractul de 
concesiune încheiat în anul 
2007 pe o perioada de 25 de 
ani), pentru Aeroportul 
Internaţional Henri Coandă 
(contract încheiat în anul 
2009 pe o perioada de 10 
ani). De asemenea, pentru 
marile platforme industriale 
din zone limitrofe ale 
oraşului Bucureşti, 
compania asigură 
mentenanţa instalaţiilor 
interioare aparţinând unor 
mari centre comerciale cum 
sunt AFI Palace Cotroceni, 
Băneasa Shopping City sau 
Complexul Expozițional 
Romexpo. Din punct de 
vedere al exigenţei acordate 
calităţii serviciilor sale, 
compania respectă toate 
normele de securitate, 
mediu și operare, fiind 
certificată ISO 14001:2004, 
ISO 9001:2008, OHSAS 
18001:2007. 

Gestionare performantă
În Chitila, parteneriatul cu 
Veolia va asigura creşterea 
competitivităţii oraşului şi a 

standardului de viaţă al 
cetăţenilor săi, prin 
reabilitarea, întreţinerea şi 
exploatarea la nivel de înaltă 
performanţă a reţelelor de 
apă şi de canalizare ale 
oraşului. Compania de 
exploatare a serviciilor de 
apă-canal promite, în plus, 
să ofere comunităţii oraşului 
Chitila o serie întreagă de 
soluţii creative în vederea 
gestionării performante a 
serviciilor publice de apă și 
de canalizare, inovând în 
permanenţă pentru a face ca 
apa să fie disponibilă la 
înalte standarde de calitate. 
Din cei aproape 14.000 de 
locuitori ai orașului Chitila, 
11.500 sunt deserviți de 
sistemul centralizat de 
alimentare cu apă şi de 
canalizare, iar pentru 
alimentarea cu apă a 
oraşului, pe lângă apa din 
forajele de mare adâncime, 
este folosită şi apă 
provenind din reţeaua Apa 
Nova Bucureşti, societate 
care aparţine de asemenea 
Grupului Veolia şi care 
asigură serviciile de 
alimentare cu apă şi de 
canalizare în municipiul 
Bucureşti. Lungimea reţelei 
de apă din Chitila este de 42 
km, prin care se distribuie 

aproximativ 600.000 
m³/an. Întrucât oraşul nu 
deţine încă o staţie proprie 
de epurare a apelor uzate, 
sistemul de canalizare este 
racordat la canalizarea 
Municipiului Bucureşti. În 
Chitila, reţeaua de 
canalizare are o lungime 
totală de 31 km şi există 11 
staţii de pompare ape 
uzate. 
Optimizarea procesului 
tehnologic de furnizare a 
serviciilor de alimentare cu 
apă și de canalizare se va 
realiza pe fondul 
implementării unui sistem 
performant de 
management. Astfel, vor fi 
asigurate respectarea 
standardelor în vigoare 
privind calitatea apei, 
contorizarea utilizatorilor 
în vederea facturării 
cantităţilor de apă real 
consumate, precum şi 
reabilitarea staţiilor de 
pompare ape uzate. În 
acelaşi timp, societatea 
cere fiecărui angajat al său 
să manifeste o atenţie 
permanentă la fiecare 
client şi este preocupată 
permanent de evoluţia 

profesională a tuturor 
angajaţilor, aceasta fiind 
una dintre constantele 
politicii sale de resurse 
umane.
 
Cifre semnificative
Prezent de peste 160 de ani 
pe cinci continente, Grupul 
Veolia are o tradiție 
mondială în domeniul apei, 
energiei și deșeurilor, 
având astfel experiența și 
capacitatea necesare 
pentru a participa activ la 
dezvoltarea durabilă a 
orașelor și industriilor şi 
oferind garanţia unei 
dezvoltări şi gestiuni de 
nivel superior şi în privinţa 
Chitilei. La nivel global, 
cifrele Grupului vorbesc de 
la sine: 179.000 de angajaţi 
în toată lumea, o cifră de 
afaceri de 24 de miliarde de 
euro, 96 de milioane de 
oameni care primesc apă 
potabilă precum şi alţi 59,6 
milioane care sunt 
racordaţi la sistemele de 
ape uzate, gestionarea 
modernă a 4.455 de staţii 
de producţie a apei potabile 
şi a 3.338 de staţii de 
epurare. 



„Am reușit pentru că am 
crezut în oameni”

Dictată de condiţii, de nevoie sau de un moment de inspiraţie, 
îndrăzneala de a alege un alt loc în viaţă şi de a-ţi lansa propria 
afacere, poate însemna un viitor care valorează milioane
Dragoş Horghidan are 
puţin peste 42 de ani, în 
schimb spune despre el 
însuşi că “are un suflet de 
20”. Absolvent al 
Academiei Tehnice 
Militare, promoţia 1999, cu 
specializarea inginer 
tancuri şi auto, a lucrat 
conştiincios vreme de opt 
ani, cu fişă de pontaj, în 
cadrul sever, dur şi 
implacabil al unei unităţi 
militare, până ce a decis că 
vrea să intre într-un 
domeniu care îi venea ca o 
mănuşă: industria 
automotive. “Am înfiinţat 
compania “GTO Piese de 
Schimb” având ca acţionari 
grupul Loven din Olanda şi 
compania Eurospeed, şi am 
gândit-o ca un proiect unic 
în România, pentru că noi 
comercializăm repere de 
camioane şi semiremorci, 
en gros. Un alt atu pe care 
l-am pus în operă, alături 
de profesionalismul dus la 
maximum şi de 
punctualitate, este viteza 
serviciilor. Compania a 

stabilit la Chitila un depozit 
de piese de schimb, care se 
reaprovizionează de două 
ori pe săptămână, lunea şi 
joia, astfel că piesele care 
nu sunt pe stoc pot fi livrate 
în maximum trei zile. Dar 
când clientul chiar se 
grăbeşte, putem livra şi în 
24 de ore. Avem 4.500 de 
produse pe stoc cu o 
valoare de peste un million 
de euro şi am pus la punct 
un sistem online pentru 
partenerii noştri care pot 
verifica exact şi repede ce 
avem pe stoc”, explică 
Dragoş Horghidan, director 
general al GTO România. 
Afacerea lansată s-a 
dovedit un succes, iar 
Dragoș, un luptător. S-a 
războit cu mentalităţile, cu 
neajunsurile provocate de 
criza economică şi, de 
multe ori, cu ezitările celor 
din jur faţă de o idee 
inedită dar  și-a păstrat 
însă neabătut calea, găsind 
sprijin constant în 
deschiderea autorităţilor 
chitilene către mediul de 

Gabriela Gheorghe - o pasiune clădită pe dragoste
Să ne cunoaștem vecinii

Primul lucru care te 
uimeşte la Gabriela e 
energia extraordinară pe 
care o împrăştie în jurul ei. 
Are ceva de spiriduş 
zâmbitor şi, când eşti în 
preajma ei, fără să-ţi dai 
seama te simţi mai vesel şi 

mai uşurat de grijile şi de 
graba cotidiană. Are puţin 
peste 40 de ani, dar nu-şi 
arată deloc vârsta. 
Temperament parcă de 
actriţă, vorbeşte frumos şi 
însufleţit, cu gesturi largi şi 
privirea neastâmpărată, 

despre pasiunea ei pentru 
costumul popular, pregătind 
materialele pentru ora de 
craft pe care o predă la 
Afterschool-ul “Media 10” 
din Chitila, urmărită atent 
de ochii copiilor veniţi să 
înveţe tainele creativităţii. 
“M-am îndrăgostit de ia 
românească în copilărie și 
am căutat, apoi, costume 
autentice pe care le-am 
colecţionat piesă cu piesă, 
catrinţa, bundiţa, fota, 
brâul… Am acum zece 
costume complete, foarte 
vechi şi nici nu mai știu câte 
ii, pe care le port ori de câte 
ori am ocazia, fiindcă ele vin 
din adâncurile cele mai 
curate ale tradiţiei şi, nu ştiu 
cum să spun, parcă cuprind 
în ele acea poezie a semnelor 
şi simbolurilor care mi-au 

trasat linia vieţii”. Pentru ea, 
spune învăţătoarea, ia este 
piesa cult, piesa capodoperă 
din portul popular, iar 
costumul popular românesc 
este cel mai frumos din 
lume, creat de parcursul a 
sute de ani şi unde totul este 
simbol, este linie, este semn. 
„Despre toate acestea şi 
despre multe alte tehnici 
creative a trebuit să învăţ 
absolut totul de la zero. Am 
citit enorm, am căutat, am 
întrebat şi am experimentat 
totul cu propria mână, am 
învăţat ani întregi, zi după 
zi, de la croiala iilor 
autentice care nu trebuie să 
fie decât un ansamblu de 
pătrate şi dreptunghiuri şi 
care, alăturate, trebuie să 
aibă formă de cruce, până la 
ţesut, la brodat, la tehnicile 

de prindere, la culori şi la 
stilizarea simbolurilor de pe 
aceste piese. Aşa am 
descoperit că tehnica 
tradiţională autentică de 
lucru nu permite abateri de 
la stil, nu permite 
interpretări în croială şi linii. 
Singurul lucru acceptat este 
sufletul pe care îl pui acolo, 
amprenta credinţei tale”, 
spune Gabriela Gheorghe 
care, cu mai mult de 20 de 
ani de catedră, cu două 
facultăţi absolvite şi un 
masterat de coaching și 
training şi cu o mulţime de 
generaţii de elevi cărora le-a 
fost ca o a doua mamă, 
mărturiseşte că visul ei, pe 
care îl va împlini cu 
siguranţă, este să aibă 
propriul magazin cu creaţii 
handmade unicat.

- Să precizăm pentru 
început că, din acest an, 
impozitul pe clădiri se 
calculează în funcţie de 
destinaţia acesteia, da?
- Exact. Pentru clădirile 
rezidenţiale (cele care au 
destinaţie de locuit) aflate 
în proprietatea persoanelor 
fizice impozitul se 
calculează prin aplicarea 
cotei de 0,1% asupra valorii 
impozabile calculate 
conform art. 457 din Legea 
nr. 227/2015, privind Codul 
Fiscal. Pentru cele 
nerezidenţiale impozitul se 
calculează prin aplicarea 
cotei de 0,2% asupra valorii 
care poate fi: a) valoarea 
rezultată dintr-un raport de 
evaluare întocmit de un 
evaluator autorizat în 
ultimii 5 ani anteriori 
anului de referinţă; b) 
valoarea finală a lucrărilor 
de construcţii, în cazul 
clădirilor noi, construite în 
ultimii 5 ani sau c) valoarea 
din actul prin care se 
transferă dreptul de 
proprietate, în cazul 
clădirilor dobândite în 
ultimii 5 ani. 
- Ce ne puteţi spune 
despre anularea 
majorărilor de 
întârziere? 
- Prin Hotărârea Consiliului 
Local Chitila nr. 
111/18.11.2015 s-a aprobat 
anularea cotei de 73,3% 
(nivelul maxim prevăzut de 
O.U.G. nr. 44/2015) din 
majorările de întârziere 
aferente obligațiilor cu 
termene de plată până la 
data de 30 septembrie 

2015. Regula generală 
stabilită de Consiliul Local 
este: plata obligaţiilor 
restante (inclusiv amenzi) 
să fie făcută până la 31 
martie 2016 şi plata cotei 
de majorări de 26,7% până 
la data de 30 iunie 2016. 
- Mai există bonusurile 
pentru achitarea 
integrală a impozitelor?
- Sigur că da. Cei care 
achită integral până la data 
de 31 martie 2016, atât 
persoane fizice, cât şi 
juridice, impozitele pe 
clădiri, terenuri şi mijloace 
de transport beneficiază de 
bonificaţia la valoarea 
maximă prevăzută de lege 
de 10%. Cei care aleg să 
achite impozitele în două 
tranşe egale o pot face până 
la 31 martie 2016 pentru 
primul semestru şi 30 
septembrie 2016 pentru al 
doilea semestru. 
- Există prevederi şi 
pentru cei care vând 
anumite bunuri?
- Persoanele care 
înstrăinează bunuri (clădiri, 
terenuri, mijloace de 
transport) în anul 2016 vor 
trebui să achite impozitul 
aferent bunului respectiv 
pentru întregul an şi, de 
asemenea, vor trebui 
achitate toate obligaţiile 
care au ajuns la scadenţă, 
inclusiv amenzile. De altfel, 
trebuie ştiut că, în 
conformitate cu prevederile 
art.165 alin (1) şi (2) din 
Legea nr.207/2015, privind 
Codul de Procedură Fiscală, 
începând cu data de 
01.01.2016 amenzile se 

Totul despre 
impozite şi taxe

Intrarea în vigoare a noului Cod fiscal a adus nevoia unor precizări 
legate de impozite și taxe şi am solicitat detalii domnului Viorel 
Huidici, şeful Serviciului Impozite şi Taxe Chitila

achită prioritar şi citez aici 
din textul Codului: „Cu 
suma plătită se sting cu 
prioritate amenzile 
contravenţionale, în ordinea 
vechimii, chiar dacă 
debitorul indică un alt tip de 
obligaţie fiscală”.
- Noul Cod a introdus şi 
impozitul pe terenul 
aflat în cotă indiviză. Ce 
presupune aceasta?
- Începând cu anul 2016 se 
datorează impozit pentru 
terenurile ocupate de 
clădiri, astfel că, persoanele 
care deţin teren ocupat de 
clădiri, în special cele care 
deţin cota indiviză din 
terenul aferent 
apartamentelor de la bloc, 
sunt rugate să prezinte la 
Serviciul Impozite şi Taxe 
documente privind 
suprafaţa acestui teren 
pentru verificarea situaţiei 
fiscale. 
- Există noutăţi privind 
taxa de salubritate?
- Prin Hotărârea nr. 
191/2014 a Consiliului Local 
Chitila a fost instituită, 
începând cu anul 2015, taxa 
specială pentru persoanele 
juridice care îşi desfăşoară 

activitatea pe raza oraşului 
Chitila şi care nu au încheiat 
contract cu prestatorul de 
servicii de salubritate. 
Aceştia au avut obligaţia de 
a depune, până la 31 martie 
2015, declaraţia pentru 
stabilirea acestei taxe. 
Trebuie reţinut că, refuzul 
utilizatorului de a încheia 
contracte de prestări servicii 
cu operatorul de salubrizare 
licenţiat în aria de delegare 
respectivă, constituie 
contravenţie şi se 
sancţionează cu amendă de 
la 500 la 1.000 lei. De 
asemenea, persoanele fizice 
care locuiesc şi gospodăresc 
împreună la o adresă din 
oraşul Chitila şi care nu au 
depus declaraţia de 
salubritate au obligaţia de a 
o depune în termen de 30 de 
zile de la data la care 
locuiesc în oraşul Chitila, iar 
dacă au intervenit 
modificări în privinţa 
numărului de persoane ce 
locuiesc la o anumită adresă 
faţă de numărul declarat la 
organul fiscal, trebuie 
depusă o declaraţie 
rectificativă în termen de 30 
de zile de la data la care a 

intervenit modificarea. 
- Dar în privinţa 
proprietarilor de clădiri 
nou construite?
- Deţinătorii de clădiri 
încadrate la „fără instalaţii” 
şi care au făcut lucrări prin 
care au dotat clădirile cu 
toate cele patru instalații, 
respectiv instalaţie de: 
încălzire, de apă (din 
reţeaua publică sau în 
sistem propriu), canalizare 
şi electrică, au obligaţia de a 
depune la organul fiscal o 
declaraţie rectificativă în 
termen de 30 de zile de la 
finalizarea respectivelor 
lucrări.
- Să precizăm şi 
programul şi datele de 
contact ale serviciului 
fiscal.
- Serviciul Impozite şi Taxe 
are sediul în Şoseaua 
Banatului 109A, iar 
programul de lucru cu 
publicul este: luni 8.30 - 
16.30, marţi 8.30 - 16.30; 
miercuri 8.30 - 18.30; joi 
8.30 – 16.30; vineri 8.30 - 
14.30. Date de contact: 
tel. 021.436.30.09 e-mail 
impozitesitaxe@primariachi
tila.ro.

afaceri şi în oamenii din 
echipa sa, care îi sunt ca o a 
doua familie. A reuşit în 
doar un an de zile să 
construiască un imperiu în 
miniatură, pornind o afacere 
cu piese de schimb, pe care 
le distribuie astăzi în toată 
România, reuşind să ocupe 
unul din primele locuri în 
domeniu.

Acum, vorbeşte frumos şi 
rotund despre ceea ce face, 
despre mulţumire, linişte şi 
împlinire, despre familia sa 
şi despre fetiţa în vârstă de 
şase ani care pare să-i fi 
moştenit îndrăzneala. Râde 
în colţul buzelor, iar noi 
înţelegem că doza lui de 
fericire e ceva mai mare 
decât pare: „Afacerea de 

succes m-a învăţat faptul că 
singuri suntem nimeni. 
Puterea unei companii stă în 
oamenii ei. În închegarea 
colectivului, care este 
deseori mai importantă 
decât partea salarială, în 
concepţia modernă a 
angajatului, în realaţia cu 
oamenii şi în loialitate”, 
adaugă Dragoş Horghidan.



„Am reușit pentru că am 
crezut în oameni”

Dictată de condiţii, de nevoie sau de un moment de inspiraţie, 
îndrăzneala de a alege un alt loc în viaţă şi de a-ţi lansa propria 
afacere, poate însemna un viitor care valorează milioane
Dragoş Horghidan are 
puţin peste 42 de ani, în 
schimb spune despre el 
însuşi că “are un suflet de 
20”. Absolvent al 
Academiei Tehnice 
Militare, promoţia 1999, cu 
specializarea inginer 
tancuri şi auto, a lucrat 
conştiincios vreme de opt 
ani, cu fişă de pontaj, în 
cadrul sever, dur şi 
implacabil al unei unităţi 
militare, până ce a decis că 
vrea să intre într-un 
domeniu care îi venea ca o 
mănuşă: industria 
automotive. “Am înfiinţat 
compania “GTO Piese de 
Schimb” având ca acţionari 
grupul Loven din Olanda şi 
compania Eurospeed, şi am 
gândit-o ca un proiect unic 
în România, pentru că noi 
comercializăm repere de 
camioane şi semiremorci, 
en gros. Un alt atu pe care 
l-am pus în operă, alături 
de profesionalismul dus la 
maximum şi de 
punctualitate, este viteza 
serviciilor. Compania a 

stabilit la Chitila un depozit 
de piese de schimb, care se 
reaprovizionează de două 
ori pe săptămână, lunea şi 
joia, astfel că piesele care 
nu sunt pe stoc pot fi livrate 
în maximum trei zile. Dar 
când clientul chiar se 
grăbeşte, putem livra şi în 
24 de ore. Avem 4.500 de 
produse pe stoc cu o 
valoare de peste un million 
de euro şi am pus la punct 
un sistem online pentru 
partenerii noştri care pot 
verifica exact şi repede ce 
avem pe stoc”, explică 
Dragoş Horghidan, director 
general al GTO România. 
Afacerea lansată s-a 
dovedit un succes, iar 
Dragoș, un luptător. S-a 
războit cu mentalităţile, cu 
neajunsurile provocate de 
criza economică şi, de 
multe ori, cu ezitările celor 
din jur faţă de o idee 
inedită dar  și-a păstrat 
însă neabătut calea, găsind 
sprijin constant în 
deschiderea autorităţilor 
chitilene către mediul de 

Gabriela Gheorghe - o pasiune clădită pe dragoste
Să ne cunoaștem vecinii

Primul lucru care te 
uimeşte la Gabriela e 
energia extraordinară pe 
care o împrăştie în jurul ei. 
Are ceva de spiriduş 
zâmbitor şi, când eşti în 
preajma ei, fără să-ţi dai 
seama te simţi mai vesel şi 

mai uşurat de grijile şi de 
graba cotidiană. Are puţin 
peste 40 de ani, dar nu-şi 
arată deloc vârsta. 
Temperament parcă de 
actriţă, vorbeşte frumos şi 
însufleţit, cu gesturi largi şi 
privirea neastâmpărată, 

despre pasiunea ei pentru 
costumul popular, pregătind 
materialele pentru ora de 
craft pe care o predă la 
Afterschool-ul “Media 10” 
din Chitila, urmărită atent 
de ochii copiilor veniţi să 
înveţe tainele creativităţii. 
“M-am îndrăgostit de ia 
românească în copilărie și 
am căutat, apoi, costume 
autentice pe care le-am 
colecţionat piesă cu piesă, 
catrinţa, bundiţa, fota, 
brâul… Am acum zece 
costume complete, foarte 
vechi şi nici nu mai știu câte 
ii, pe care le port ori de câte 
ori am ocazia, fiindcă ele vin 
din adâncurile cele mai 
curate ale tradiţiei şi, nu ştiu 
cum să spun, parcă cuprind 
în ele acea poezie a semnelor 
şi simbolurilor care mi-au 

trasat linia vieţii”. Pentru ea, 
spune învăţătoarea, ia este 
piesa cult, piesa capodoperă 
din portul popular, iar 
costumul popular românesc 
este cel mai frumos din 
lume, creat de parcursul a 
sute de ani şi unde totul este 
simbol, este linie, este semn. 
„Despre toate acestea şi 
despre multe alte tehnici 
creative a trebuit să învăţ 
absolut totul de la zero. Am 
citit enorm, am căutat, am 
întrebat şi am experimentat 
totul cu propria mână, am 
învăţat ani întregi, zi după 
zi, de la croiala iilor 
autentice care nu trebuie să 
fie decât un ansamblu de 
pătrate şi dreptunghiuri şi 
care, alăturate, trebuie să 
aibă formă de cruce, până la 
ţesut, la brodat, la tehnicile 

de prindere, la culori şi la 
stilizarea simbolurilor de pe 
aceste piese. Aşa am 
descoperit că tehnica 
tradiţională autentică de 
lucru nu permite abateri de 
la stil, nu permite 
interpretări în croială şi linii. 
Singurul lucru acceptat este 
sufletul pe care îl pui acolo, 
amprenta credinţei tale”, 
spune Gabriela Gheorghe 
care, cu mai mult de 20 de 
ani de catedră, cu două 
facultăţi absolvite şi un 
masterat de coaching și 
training şi cu o mulţime de 
generaţii de elevi cărora le-a 
fost ca o a doua mamă, 
mărturiseşte că visul ei, pe 
care îl va împlini cu 
siguranţă, este să aibă 
propriul magazin cu creaţii 
handmade unicat.

- Să precizăm pentru 
început că, din acest an, 
impozitul pe clădiri se 
calculează în funcţie de 
destinaţia acesteia, da?
- Exact. Pentru clădirile 
rezidenţiale (cele care au 
destinaţie de locuit) aflate 
în proprietatea persoanelor 
fizice impozitul se 
calculează prin aplicarea 
cotei de 0,1% asupra valorii 
impozabile calculate 
conform art. 457 din Legea 
nr. 227/2015, privind Codul 
Fiscal. Pentru cele 
nerezidenţiale impozitul se 
calculează prin aplicarea 
cotei de 0,2% asupra valorii 
care poate fi: a) valoarea 
rezultată dintr-un raport de 
evaluare întocmit de un 
evaluator autorizat în 
ultimii 5 ani anteriori 
anului de referinţă; b) 
valoarea finală a lucrărilor 
de construcţii, în cazul 
clădirilor noi, construite în 
ultimii 5 ani sau c) valoarea 
din actul prin care se 
transferă dreptul de 
proprietate, în cazul 
clădirilor dobândite în 
ultimii 5 ani. 
- Ce ne puteţi spune 
despre anularea 
majorărilor de 
întârziere? 
- Prin Hotărârea Consiliului 
Local Chitila nr. 
111/18.11.2015 s-a aprobat 
anularea cotei de 73,3% 
(nivelul maxim prevăzut de 
O.U.G. nr. 44/2015) din 
majorările de întârziere 
aferente obligațiilor cu 
termene de plată până la 
data de 30 septembrie 

2015. Regula generală 
stabilită de Consiliul Local 
este: plata obligaţiilor 
restante (inclusiv amenzi) 
să fie făcută până la 31 
martie 2016 şi plata cotei 
de majorări de 26,7% până 
la data de 30 iunie 2016. 
- Mai există bonusurile 
pentru achitarea 
integrală a impozitelor?
- Sigur că da. Cei care 
achită integral până la data 
de 31 martie 2016, atât 
persoane fizice, cât şi 
juridice, impozitele pe 
clădiri, terenuri şi mijloace 
de transport beneficiază de 
bonificaţia la valoarea 
maximă prevăzută de lege 
de 10%. Cei care aleg să 
achite impozitele în două 
tranşe egale o pot face până 
la 31 martie 2016 pentru 
primul semestru şi 30 
septembrie 2016 pentru al 
doilea semestru. 
- Există prevederi şi 
pentru cei care vând 
anumite bunuri?
- Persoanele care 
înstrăinează bunuri (clădiri, 
terenuri, mijloace de 
transport) în anul 2016 vor 
trebui să achite impozitul 
aferent bunului respectiv 
pentru întregul an şi, de 
asemenea, vor trebui 
achitate toate obligaţiile 
care au ajuns la scadenţă, 
inclusiv amenzile. De altfel, 
trebuie ştiut că, în 
conformitate cu prevederile 
art.165 alin (1) şi (2) din 
Legea nr.207/2015, privind 
Codul de Procedură Fiscală, 
începând cu data de 
01.01.2016 amenzile se 

Totul despre 
impozite şi taxe

Intrarea în vigoare a noului Cod fiscal a adus nevoia unor precizări 
legate de impozite și taxe şi am solicitat detalii domnului Viorel 
Huidici, şeful Serviciului Impozite şi Taxe Chitila

achită prioritar şi citez aici 
din textul Codului: „Cu 
suma plătită se sting cu 
prioritate amenzile 
contravenţionale, în ordinea 
vechimii, chiar dacă 
debitorul indică un alt tip de 
obligaţie fiscală”.
- Noul Cod a introdus şi 
impozitul pe terenul 
aflat în cotă indiviză. Ce 
presupune aceasta?
- Începând cu anul 2016 se 
datorează impozit pentru 
terenurile ocupate de 
clădiri, astfel că, persoanele 
care deţin teren ocupat de 
clădiri, în special cele care 
deţin cota indiviză din 
terenul aferent 
apartamentelor de la bloc, 
sunt rugate să prezinte la 
Serviciul Impozite şi Taxe 
documente privind 
suprafaţa acestui teren 
pentru verificarea situaţiei 
fiscale. 
- Există noutăţi privind 
taxa de salubritate?
- Prin Hotărârea nr. 
191/2014 a Consiliului Local 
Chitila a fost instituită, 
începând cu anul 2015, taxa 
specială pentru persoanele 
juridice care îşi desfăşoară 

activitatea pe raza oraşului 
Chitila şi care nu au încheiat 
contract cu prestatorul de 
servicii de salubritate. 
Aceştia au avut obligaţia de 
a depune, până la 31 martie 
2015, declaraţia pentru 
stabilirea acestei taxe. 
Trebuie reţinut că, refuzul 
utilizatorului de a încheia 
contracte de prestări servicii 
cu operatorul de salubrizare 
licenţiat în aria de delegare 
respectivă, constituie 
contravenţie şi se 
sancţionează cu amendă de 
la 500 la 1.000 lei. De 
asemenea, persoanele fizice 
care locuiesc şi gospodăresc 
împreună la o adresă din 
oraşul Chitila şi care nu au 
depus declaraţia de 
salubritate au obligaţia de a 
o depune în termen de 30 de 
zile de la data la care 
locuiesc în oraşul Chitila, iar 
dacă au intervenit 
modificări în privinţa 
numărului de persoane ce 
locuiesc la o anumită adresă 
faţă de numărul declarat la 
organul fiscal, trebuie 
depusă o declaraţie 
rectificativă în termen de 30 
de zile de la data la care a 

intervenit modificarea. 
- Dar în privinţa 
proprietarilor de clădiri 
nou construite?
- Deţinătorii de clădiri 
încadrate la „fără instalaţii” 
şi care au făcut lucrări prin 
care au dotat clădirile cu 
toate cele patru instalații, 
respectiv instalaţie de: 
încălzire, de apă (din 
reţeaua publică sau în 
sistem propriu), canalizare 
şi electrică, au obligaţia de a 
depune la organul fiscal o 
declaraţie rectificativă în 
termen de 30 de zile de la 
finalizarea respectivelor 
lucrări.
- Să precizăm şi 
programul şi datele de 
contact ale serviciului 
fiscal.
- Serviciul Impozite şi Taxe 
are sediul în Şoseaua 
Banatului 109A, iar 
programul de lucru cu 
publicul este: luni 8.30 - 
16.30, marţi 8.30 - 16.30; 
miercuri 8.30 - 18.30; joi 
8.30 – 16.30; vineri 8.30 - 
14.30. Date de contact: 
tel. 021.436.30.09 e-mail 
impozitesitaxe@primariachi
tila.ro.

afaceri şi în oamenii din 
echipa sa, care îi sunt ca o a 
doua familie. A reuşit în 
doar un an de zile să 
construiască un imperiu în 
miniatură, pornind o afacere 
cu piese de schimb, pe care 
le distribuie astăzi în toată 
România, reuşind să ocupe 
unul din primele locuri în 
domeniu.

Acum, vorbeşte frumos şi 
rotund despre ceea ce face, 
despre mulţumire, linişte şi 
împlinire, despre familia sa 
şi despre fetiţa în vârstă de 
şase ani care pare să-i fi 
moştenit îndrăzneala. Râde 
în colţul buzelor, iar noi 
înţelegem că doza lui de 
fericire e ceva mai mare 
decât pare: „Afacerea de 

succes m-a învăţat faptul că 
singuri suntem nimeni. 
Puterea unei companii stă în 
oamenii ei. În închegarea 
colectivului, care este 
deseori mai importantă 
decât partea salarială, în 
concepţia modernă a 
angajatului, în realaţia cu 
oamenii şi în loialitate”, 
adaugă Dragoş Horghidan.



Chitila prin ochi de artist 
Marius Dincă, deţinător al unui doctorat în Politică și Economie 
Europeană, este un îndrăgostit de peisajele şi frumuseţea oraşului, 
căruia i-a dedicat un site şi o colecţie de fotografii artistice

“Viața mea”, povesteşte 
Marius Dincă, “s-a împărţit 
în două: înainte și după 
accidentul de motocicletă 
din 2004 în care aproape 
mi-am pierdut viața. 
Ulterior acestui eveniment 
am decis să nu mai fac 
compromisuri în viață. 
Înainte avusesem o carieră 
ce decurgea cumva de la 
sine pe urmele celui mai 
bun liceu economic din 
București, “Virgil 
Madgearu”, un liceu central 
cu profesori fără talent 
pedagogic și fără înțelegere 
a propriei meniri. Nu am 
fost un bun contabil și nici 
un bun economist după 
obținerea licenței în 
marketing, iar criza 
financiară începută din 
2008 m-a adus din nou cu 
picioarele pe pământ. Am 
urmat cursurile masterului 
de Politică și Economie 
Europeană apoi doctoratul 
a fost următorul pas logic, 
coordonatorul meu fiind 
vicepreședintele 
Parlamentului European, 
profesorul universitar Ioan 
Mircea Paşcu. Nu a fost însă 
niciodată vorba doar de o 
diplomă… așa cum și 
fotografia nu este pentru 
mine doar despre poze 
făcute în viteză. La finalul 
doctoratului eram atât de 
epuizat intelectual, încât m-
am refugiat cumva în 
fotografie, descoperind că 
am intrat într-o etapă a 

vieţii în care fac un tandem 
bun cu aceasta, mai bun 
decât oricând. Țin minte 
primul meu apărat foto 
digital, în anul 2000, avea o 
rezoluție teribilă, era mai 
mult o jucărie inutilă, toți 
spuneau că niciodată 
digitalul nu va bate 
fotografia clasică pe film. 
Zece ani mai târziu digitalul 
a câștigat definitiv această 
luptă, filmul fiind acum 
doar apanajul 
colecționarilor și 
nostalgicilor. Aceasta nu 
înseamnă, însă, că fotografii 
ca profesie vor dispărea. 
Pentru că toți suntem datori 
în viață cu o fotografie cu 
adevărat bună, iar aceasta 
nu depinde doar de 
materialul tehnic, ci în 
primul rând de imaginație, 
viziune, experienţă și o 
anumită dispoziție artistică. 
Acesta este de fapt și motto-
ul paginii mele de 
Facebook: “Marius Dincă 
Photography”. Primul 
concurs fotografic câștigat a 
fost în 2013, era unul ce viza 
perspectiva studenților 
asupra Capitalei și se chema 
“Emoția Orașului”.

Respiraţie de frumuseţe
“De aproape un an de zile 
locuiesc în Chitila, părinţii 
și fratele meu fiind cu mult 
mai chitileni decât mine şi 
pot spune cu mândrie că 
fiecare dintre noi încercăm 
să aducem contribuția 

noastră pentru un oraș mai 
bun. Eu, prin fotografie, am 
încercat doar să ofer 
locuitorilor orașului o altă 
perspectivă, una în care 
esteticul să primeze. M-am 
bucurat enorm să văd că 
aceste fotografii au fost 
apreciate cu adevărat cu 
ocazia concursului 
organizat de autoritățile 
locale la sfârșitul anului 
2015. Din punctul meu de 
vedere, orașul respiră prin 
frumosul său Parc 
Dendrologic, cu perspectiva 
lui asupra lacului și pădurii. 
Apreciez de asemenea 
eforturile care se fac legat 
de aducerea mai aproape de 
oameni a evenimentelor 
culturale, educaționale, 
artistice și de socializare 
decentă. Toate acestea sunt 
adevărate investiții pe 
termen lung în ceea ce va fi 
în viitor orașul Chitila. 
Ce prefer în fotografie... 
Prefer în primul rând să o 
numesc și să o înțeleg ca 
artă. Doresc să ofer o 
imagine nouă, o altă 
perspectivă a tot ceea ce ne 
înconjoară, lucruri 
mărunte, natură, oraș, 
peisaje, contraste și oameni. 
Nu în ultimul rând, sper ca 
fotografiile să aibă în ele 
ceva de poveste, puțin 
suspans, dramatism și mai 
ales optimism. Planuri de 
viitor? Sunt în ultima fază a 
unui proiect la care lucrez 
de câteva luni: deschiderea 

Dom’ profesor, descoperitorul de talente
Profesorul Constantin 
Radu Stănescu joacă rugby 
de când se ştie şi de câțiva 
ani inițiază elevii chitileni 
în tainele sportului cu 
balonul oval. Şlefuieşte 
talente, deschide drumuri 
în viaţă micuţilor sportivi 
şi, de curând, şi-a trecut în 
palmares o victorie la care 
munceşte de patru ani: cu 
sprijinul autorităţilor locale 
a reuşit să înfiinţeze un 
club sportiv. “Noi eram 
singurul oraş din jurul 
Capitalei care nu aveam un 
Club Sportiv al Primăriei. 
De patru ani de când lucrez 

cu elevii de aici, ne luptam 
să-l facem pentru a 
încuraja mişcarea sportivă 
a celor mici şi a tinerilor, 
dar şi pentru a combate 
abandonul şcolar şi 
tentaţiile unei vieţi 
dezordonate atrăgându-i 
către sport. Căci prin 
intermediul sportului le 
putem oferi accesul la 
educaţie şcolară, 
asigurându-le continuarea 
studiilor prin intrarea la 
liceu într-o clasă cu profil 
sportiv şi, implicit, o şansă 
de a reuşi în viaţă. Le 
putem asigura astfel o 

orientare şcolară”. Dom’ 
profesor antrenează pe 
terenul Bazei Sportive 
Chitila, pus la dispoziţie de 
Primărie, lotul de circa 30 
de copii, care nu plătesc 
absolut nimic pentru 
această pregătire şi cărora 
le dedică, fără să primească 
niciun ban, tot timpul şi 
preocuparea sa. Totul din 
pasiune dar şi cu grija unui 
pedagog adevărat pentru 
viitorul micuţilor pe care îi 
îndrumă. Trebuie s-o 
spunem, Radu Stănescu nu 
este doar un descoperitor 
de talente, ci şi un creator 

de caractere, căci s-a 
ocupat şi de actele copiilor 
proveniţi din medii 
defavorizate, le-a verificat 
notele, nivelul de 
învăţătură, temele şi 
mediul unde mergeau, i-a 
dus pentru prima dată, la 
fel, gratuit, în cantonament 
pe litoral. “Poate că alţii nu 
ar fi făcut toate acestea, dar 
mie dragostea pentru rugby 
mi-a dat încredere. Pentru 
că eu nu pot funcţiona 
altfel, atunci când iubesc 
un lucru nu există cale de 
mijloc, mă dedic 100%”, 
adaugă Radu Stănescu. 

54 de ani de „Şcoală Mare” 
Devenit deja eveniment-tradiție al lunii ianuarie pentru orașul 
nostru, Zilele Școlii Gimnaziale „Profesor Ion Vișoiu” au reușit să 
readucă în atenția comunității, cu emoție și sensibilitate, cei 54 de 
ani de educație neîntreruptă aniversați în anul acesta. 

“Stop accidentelor rutiere” în toate şcolile Chitilei
Din luna februarie, 
Fundaţia “Pro Chitila”, în 
colaborare cu Poliţia 
Rutieră şi cconducerea 
școlii chitilene, vor da 
startul unei ample 
campanii educative 
intitulată “Stop 
accidentelor rutiere”, ce se 
va derula în toate unităţile 

de învăţământ ale oraşului. 
„Credem că o astfel de 
campanie este extrem de 
importantă pentru 
învăţarea de către copii a 
regulilor de circulație, 
importanța respectării lor, 
dar și familiarizarea 
elevilor cu terminologia de 
specialitate, mai ales în 

lumina datelor 
îngrijorătoare privind 
numărul de accidente 
rutiere în care au fost 
implicaţi copii”, ne-a spus 
Natalia Rotaru, secretar al 
Fundaţiei “Pro Chitila”.
În cadrul campaniei vor fi 
organizate ore de dirigenţie 
interactive unde elevii vor 

participa la jocuri care 
imită situații reale, vor 
participa la concursuri 
rutiere, vor învăța despre 
cât de importantă este 
centura de siguranță sau ce 
simbolizează semnele de 
circulație iar la final vor 
primi pliante cu 
recomandări.

unei galerii personale, tema 
expoziției nu o pot face încă 
publică dar vă pot dezvălui 
un singur detaliu: fotografiile 
vor putea fi înțelese doar 

fiind privite două câte două. 
Iar ca planuri pe termen 
lung, unul singur: o călătorie 
în jurul lumii însoţită de 
fotografii”.

Pași în istorie
În octombrie 1961 a fost 
pusă piatra de temelie a 
„Școlii Mari” din Chitila, 
Școala nr. 185 (azi - 
”Profesor Ion Vișoiu”), pe 
un loc plin de gropi de 
obuze, mărturii 
cutremurătoare ale 
războiului mondial, iar un 
an mai târziu, la 22 
ianuarie, un Consiliu 
Pedagogic condus de 
profesorul Nicolae Vulpe, 
primul director al școlii, 
„semnează” actul de 
naștere a unității de 
învățământ și stabilește 
începerea cursurilor pentru 
primii 560 de elevi, 
organizați în 16 clase. 
Prima zi de cursuri în 
școală, care cuprindea la 
vremea aceea 8 săli de 
clasă, un laborator de 
fizică-chimie, un cabinet 
pentru directori și unul 
pentru secretariat și două 
culoare, a fost 23 ianuarie 
1962. Începuturile 
învățământului chitilean 
sunt, însă, mult mai vechi, 
datând din 1906, un an 
înaintea marii răscoale 
țărănești, când marele 
istoric român Vasile Pârvan 
devine primul învățător al 
copiilor din Chitila și ține 
primele cursuri într-o 
încăpere improvizată dintr-
un fost conac de pe strada 
Castanilor și continuând în 
1908 cu ridicarea primei 
școli chitilene (care avea 
două săli de clasă și 
locuința pentru director), 
cu sprijinul sătenilor și cu 
banii lui Ion Olteanu, cel 
care a construit și Biserica 
și Primăria. 

Consiliu Profesoral cu 
invitați de marcă
Și în acest an, Școala 
Gimnazială ”Profesor Ion 
Vișoiu” a vrut să marcheze 
mai mult de jumătate de 
secol de muncă educativă 
continuă în comunitatea 
chitileană, printr-o 
săptămână sărbătorească 
gândită ca un carusel al 
evenimentelor 
spectaculoase care să 
vorbească direct sufletului 
sutelor de participanți. 
„Maestru de ceremonii” al 
Zilelor a fost profesoara 
Ștefania Duminică, director 
al Școlii Gimnaziale „Ion 
Vișoiu”, secondată de 
profesoara Anca Palamar, 
coordonator de proiecte și 
programe educative, iar la 
reușita deplină a celor cinci 
zile de festivități au 
contribuit cu inimile și cu 
mințile toți cei care fac ca 
viața culturală a Chitilei să 
se afle mereu la cote înalte: 
Ana Maria Andrei, director 
al “Media 10 After School”, 
Georgeta Nenciu, 
președintele Fundaţiei 
“Prețuiește Clipa”, Ana 
Simona Pîslaru, preşedinte 
al Fundaţiei Pro Chitila, 
Emilia Marinescu, 
preşedintele Asociației 
Sgrafitto şi Giovani 
Avanzini, preşedinte al 
Asociației Acuma.
Începutul sărbătorii a fost 
dat în 19 ianuarie de un 
Consiliu Profesoral festiv 
ţinut la Casa de Cultură 
„Tudor Arghezi” şi la care 
au fost invitate cadrele 
didactice din Chitila ce au 
ţinut să-şi omagieze 

înaintaşii. Le-au stat alături 
profesori ieşiţi acum la 
pensie, cum sunt Emilia 
Vișoiu, Elena Pârvu, Dorina 
Rusei sau Ioan Todea, ca şi 
bibliotecara Mariana 
Badea, creatoarea cercului 
de pictură al şcolii şi 
reprezentanți ai Consiliului 
Părinților. Din partea 
oficialităţilor locale a ţinut 
să participe viceprimarul 
Andrei Costel, fost profesor 
de educaţie fizică la “Ion 
Vişoiu”, iar din cea a 
autorităţilor centrale  
inspector general la IȘJ 
Ilfov, profesoara Daniela 
Barbu, precum şi directorul 
Direcției de cultură Ilfov, 
Alexandrina Niță, şi 
profesoara Nicoleta 
Stănică, inspector pentru 
Învățământul primar la IŞJ 
Ilfov. 

Un secret bine păstrat
Momentul surpriză al serii, 
despre care nimeni nu a 
suflat vreun cuvințel 
înainte, l-a constituit 
spectacolul de teatru al 
maestrului Horațiu 
Mălăele, „Sunt un orb”, 
oferit într-un mod inedit ca 
dar în cinstea cadrelor 
didactice din Chitila. Un 
recital savuros şi complet al 
marelui actor, spectacol 
greu de văzut în mod 
normal, fiindcă se joacă de 
ani de zile doar cu casa 
închisă. La finalul 
spectacolului, profesorii 
sărbătoriți au primit și 
volumul de poezii 
„Rătăciri”, al lui Horațiu 
Mălăele, pe care a oferit şi 
autografe.

Ziua Porţilor Deschise
Zilele următoare ale 
sărbătorii şcolii au fost la fel 
de pline. Începând cu 
Consiliul Elevilor, unde 
profesorii Gabriela Gheorghe 
și Dragoș Ghinea au discutat 
cu elevii despre Misiunea, 
Viziunea și Însemnele școlii 
și continuând cu Lectoratul 
cu părinții, o discuție pe 
tema relației părinți-școală, 
coordonată de profesor 
Ștefania Duminică. Apoi a 
avut loc „Ziua Porților 
Deschise”, unde elevii s-au 
întrecut într-o serie de 
competiţii: atelierele 
tematice, ”Dă culoare școlii 
tale”, Cercul de Pictură 
”Credință și Culoare” și 
concursul de istorie ”Unirea 
Națiunea a făcut-o!” câștigat, 
în ordine, de echipele 
claselor V E; VII A și V E. 
Spectacolul, plin de lumină 
și culoare, ”La mulți ani, 
Școala din Chitila!” prezentat 
de simpaticii Diana 

Rădulescu și David Siminiuc 
din clasa a V-a E, a fost 
aplaudat la scenă deschisă. 
Aici au susținut recitaluri 
copiii frumoși și talentați ai 
școlii: Grupul vocal-
instrumental ”Dorulețul”, 
recitatorii de fabule, 
dansatorul de latino Radu 
Popa și campionul de Kung 
Fu, Alex Bleajă.

Semnalul de final al 
evenimentului l-au dat ochii 
puţin umeziţi de emoţii şi 
vocile tuturor celor prezenţi 
care au intonat, ca un semn 
de continuitate, “Imnul 
Şcolii”. Cântecul ce 
aminteşte tuturor elevilor că 
şcoala lor nu este un obiect 
neînsufleţit, o bucată de 
beton sau un bloc împietrit, 
ci este vie, plină de viaţă, 
fiindcă în ea se adună zilnic 
fericirea şi inocenţa a sute de 
copii şi vocaţia dascălilor 
care modelează cu sufletul 
lor atât de multe suflete.



Chitila prin ochi de artist 
Marius Dincă, deţinător al unui doctorat în Politică și Economie 
Europeană, este un îndrăgostit de peisajele şi frumuseţea oraşului, 
căruia i-a dedicat un site şi o colecţie de fotografii artistice

“Viața mea”, povesteşte 
Marius Dincă, “s-a împărţit 
în două: înainte și după 
accidentul de motocicletă 
din 2004 în care aproape 
mi-am pierdut viața. 
Ulterior acestui eveniment 
am decis să nu mai fac 
compromisuri în viață. 
Înainte avusesem o carieră 
ce decurgea cumva de la 
sine pe urmele celui mai 
bun liceu economic din 
București, “Virgil 
Madgearu”, un liceu central 
cu profesori fără talent 
pedagogic și fără înțelegere 
a propriei meniri. Nu am 
fost un bun contabil și nici 
un bun economist după 
obținerea licenței în 
marketing, iar criza 
financiară începută din 
2008 m-a adus din nou cu 
picioarele pe pământ. Am 
urmat cursurile masterului 
de Politică și Economie 
Europeană apoi doctoratul 
a fost următorul pas logic, 
coordonatorul meu fiind 
vicepreședintele 
Parlamentului European, 
profesorul universitar Ioan 
Mircea Paşcu. Nu a fost însă 
niciodată vorba doar de o 
diplomă… așa cum și 
fotografia nu este pentru 
mine doar despre poze 
făcute în viteză. La finalul 
doctoratului eram atât de 
epuizat intelectual, încât m-
am refugiat cumva în 
fotografie, descoperind că 
am intrat într-o etapă a 

vieţii în care fac un tandem 
bun cu aceasta, mai bun 
decât oricând. Țin minte 
primul meu apărat foto 
digital, în anul 2000, avea o 
rezoluție teribilă, era mai 
mult o jucărie inutilă, toți 
spuneau că niciodată 
digitalul nu va bate 
fotografia clasică pe film. 
Zece ani mai târziu digitalul 
a câștigat definitiv această 
luptă, filmul fiind acum 
doar apanajul 
colecționarilor și 
nostalgicilor. Aceasta nu 
înseamnă, însă, că fotografii 
ca profesie vor dispărea. 
Pentru că toți suntem datori 
în viață cu o fotografie cu 
adevărat bună, iar aceasta 
nu depinde doar de 
materialul tehnic, ci în 
primul rând de imaginație, 
viziune, experienţă și o 
anumită dispoziție artistică. 
Acesta este de fapt și motto-
ul paginii mele de 
Facebook: “Marius Dincă 
Photography”. Primul 
concurs fotografic câștigat a 
fost în 2013, era unul ce viza 
perspectiva studenților 
asupra Capitalei și se chema 
“Emoția Orașului”.

Respiraţie de frumuseţe
“De aproape un an de zile 
locuiesc în Chitila, părinţii 
și fratele meu fiind cu mult 
mai chitileni decât mine şi 
pot spune cu mândrie că 
fiecare dintre noi încercăm 
să aducem contribuția 

noastră pentru un oraș mai 
bun. Eu, prin fotografie, am 
încercat doar să ofer 
locuitorilor orașului o altă 
perspectivă, una în care 
esteticul să primeze. M-am 
bucurat enorm să văd că 
aceste fotografii au fost 
apreciate cu adevărat cu 
ocazia concursului 
organizat de autoritățile 
locale la sfârșitul anului 
2015. Din punctul meu de 
vedere, orașul respiră prin 
frumosul său Parc 
Dendrologic, cu perspectiva 
lui asupra lacului și pădurii. 
Apreciez de asemenea 
eforturile care se fac legat 
de aducerea mai aproape de 
oameni a evenimentelor 
culturale, educaționale, 
artistice și de socializare 
decentă. Toate acestea sunt 
adevărate investiții pe 
termen lung în ceea ce va fi 
în viitor orașul Chitila. 
Ce prefer în fotografie... 
Prefer în primul rând să o 
numesc și să o înțeleg ca 
artă. Doresc să ofer o 
imagine nouă, o altă 
perspectivă a tot ceea ce ne 
înconjoară, lucruri 
mărunte, natură, oraș, 
peisaje, contraste și oameni. 
Nu în ultimul rând, sper ca 
fotografiile să aibă în ele 
ceva de poveste, puțin 
suspans, dramatism și mai 
ales optimism. Planuri de 
viitor? Sunt în ultima fază a 
unui proiect la care lucrez 
de câteva luni: deschiderea 

Dom’ profesor, descoperitorul de talente
Profesorul Constantin 
Radu Stănescu joacă rugby 
de când se ştie şi de câțiva 
ani inițiază elevii chitileni 
în tainele sportului cu 
balonul oval. Şlefuieşte 
talente, deschide drumuri 
în viaţă micuţilor sportivi 
şi, de curând, şi-a trecut în 
palmares o victorie la care 
munceşte de patru ani: cu 
sprijinul autorităţilor locale 
a reuşit să înfiinţeze un 
club sportiv. “Noi eram 
singurul oraş din jurul 
Capitalei care nu aveam un 
Club Sportiv al Primăriei. 
De patru ani de când lucrez 

cu elevii de aici, ne luptam 
să-l facem pentru a 
încuraja mişcarea sportivă 
a celor mici şi a tinerilor, 
dar şi pentru a combate 
abandonul şcolar şi 
tentaţiile unei vieţi 
dezordonate atrăgându-i 
către sport. Căci prin 
intermediul sportului le 
putem oferi accesul la 
educaţie şcolară, 
asigurându-le continuarea 
studiilor prin intrarea la 
liceu într-o clasă cu profil 
sportiv şi, implicit, o şansă 
de a reuşi în viaţă. Le 
putem asigura astfel o 

orientare şcolară”. Dom’ 
profesor antrenează pe 
terenul Bazei Sportive 
Chitila, pus la dispoziţie de 
Primărie, lotul de circa 30 
de copii, care nu plătesc 
absolut nimic pentru 
această pregătire şi cărora 
le dedică, fără să primească 
niciun ban, tot timpul şi 
preocuparea sa. Totul din 
pasiune dar şi cu grija unui 
pedagog adevărat pentru 
viitorul micuţilor pe care îi 
îndrumă. Trebuie s-o 
spunem, Radu Stănescu nu 
este doar un descoperitor 
de talente, ci şi un creator 

de caractere, căci s-a 
ocupat şi de actele copiilor 
proveniţi din medii 
defavorizate, le-a verificat 
notele, nivelul de 
învăţătură, temele şi 
mediul unde mergeau, i-a 
dus pentru prima dată, la 
fel, gratuit, în cantonament 
pe litoral. “Poate că alţii nu 
ar fi făcut toate acestea, dar 
mie dragostea pentru rugby 
mi-a dat încredere. Pentru 
că eu nu pot funcţiona 
altfel, atunci când iubesc 
un lucru nu există cale de 
mijloc, mă dedic 100%”, 
adaugă Radu Stănescu. 

54 de ani de „Şcoală Mare” 
Devenit deja eveniment-tradiție al lunii ianuarie pentru orașul 
nostru, Zilele Școlii Gimnaziale „Profesor Ion Vișoiu” au reușit să 
readucă în atenția comunității, cu emoție și sensibilitate, cei 54 de 
ani de educație neîntreruptă aniversați în anul acesta. 

“Stop accidentelor rutiere” în toate şcolile Chitilei
Din luna februarie, 
Fundaţia “Pro Chitila”, în 
colaborare cu Poliţia 
Rutieră şi cconducerea 
școlii chitilene, vor da 
startul unei ample 
campanii educative 
intitulată “Stop 
accidentelor rutiere”, ce se 
va derula în toate unităţile 

de învăţământ ale oraşului. 
„Credem că o astfel de 
campanie este extrem de 
importantă pentru 
învăţarea de către copii a 
regulilor de circulație, 
importanța respectării lor, 
dar și familiarizarea 
elevilor cu terminologia de 
specialitate, mai ales în 

lumina datelor 
îngrijorătoare privind 
numărul de accidente 
rutiere în care au fost 
implicaţi copii”, ne-a spus 
Natalia Rotaru, secretar al 
Fundaţiei “Pro Chitila”.
În cadrul campaniei vor fi 
organizate ore de dirigenţie 
interactive unde elevii vor 

participa la jocuri care 
imită situații reale, vor 
participa la concursuri 
rutiere, vor învăța despre 
cât de importantă este 
centura de siguranță sau ce 
simbolizează semnele de 
circulație iar la final vor 
primi pliante cu 
recomandări.

unei galerii personale, tema 
expoziției nu o pot face încă 
publică dar vă pot dezvălui 
un singur detaliu: fotografiile 
vor putea fi înțelese doar 

fiind privite două câte două. 
Iar ca planuri pe termen 
lung, unul singur: o călătorie 
în jurul lumii însoţită de 
fotografii”.

Pași în istorie
În octombrie 1961 a fost 
pusă piatra de temelie a 
„Școlii Mari” din Chitila, 
Școala nr. 185 (azi - 
”Profesor Ion Vișoiu”), pe 
un loc plin de gropi de 
obuze, mărturii 
cutremurătoare ale 
războiului mondial, iar un 
an mai târziu, la 22 
ianuarie, un Consiliu 
Pedagogic condus de 
profesorul Nicolae Vulpe, 
primul director al școlii, 
„semnează” actul de 
naștere a unității de 
învățământ și stabilește 
începerea cursurilor pentru 
primii 560 de elevi, 
organizați în 16 clase. 
Prima zi de cursuri în 
școală, care cuprindea la 
vremea aceea 8 săli de 
clasă, un laborator de 
fizică-chimie, un cabinet 
pentru directori și unul 
pentru secretariat și două 
culoare, a fost 23 ianuarie 
1962. Începuturile 
învățământului chitilean 
sunt, însă, mult mai vechi, 
datând din 1906, un an 
înaintea marii răscoale 
țărănești, când marele 
istoric român Vasile Pârvan 
devine primul învățător al 
copiilor din Chitila și ține 
primele cursuri într-o 
încăpere improvizată dintr-
un fost conac de pe strada 
Castanilor și continuând în 
1908 cu ridicarea primei 
școli chitilene (care avea 
două săli de clasă și 
locuința pentru director), 
cu sprijinul sătenilor și cu 
banii lui Ion Olteanu, cel 
care a construit și Biserica 
și Primăria. 

Consiliu Profesoral cu 
invitați de marcă
Și în acest an, Școala 
Gimnazială ”Profesor Ion 
Vișoiu” a vrut să marcheze 
mai mult de jumătate de 
secol de muncă educativă 
continuă în comunitatea 
chitileană, printr-o 
săptămână sărbătorească 
gândită ca un carusel al 
evenimentelor 
spectaculoase care să 
vorbească direct sufletului 
sutelor de participanți. 
„Maestru de ceremonii” al 
Zilelor a fost profesoara 
Ștefania Duminică, director 
al Școlii Gimnaziale „Ion 
Vișoiu”, secondată de 
profesoara Anca Palamar, 
coordonator de proiecte și 
programe educative, iar la 
reușita deplină a celor cinci 
zile de festivități au 
contribuit cu inimile și cu 
mințile toți cei care fac ca 
viața culturală a Chitilei să 
se afle mereu la cote înalte: 
Ana Maria Andrei, director 
al “Media 10 After School”, 
Georgeta Nenciu, 
președintele Fundaţiei 
“Prețuiește Clipa”, Ana 
Simona Pîslaru, preşedinte 
al Fundaţiei Pro Chitila, 
Emilia Marinescu, 
preşedintele Asociației 
Sgrafitto şi Giovani 
Avanzini, preşedinte al 
Asociației Acuma.
Începutul sărbătorii a fost 
dat în 19 ianuarie de un 
Consiliu Profesoral festiv 
ţinut la Casa de Cultură 
„Tudor Arghezi” şi la care 
au fost invitate cadrele 
didactice din Chitila ce au 
ţinut să-şi omagieze 

înaintaşii. Le-au stat alături 
profesori ieşiţi acum la 
pensie, cum sunt Emilia 
Vișoiu, Elena Pârvu, Dorina 
Rusei sau Ioan Todea, ca şi 
bibliotecara Mariana 
Badea, creatoarea cercului 
de pictură al şcolii şi 
reprezentanți ai Consiliului 
Părinților. Din partea 
oficialităţilor locale a ţinut 
să participe viceprimarul 
Andrei Costel, fost profesor 
de educaţie fizică la “Ion 
Vişoiu”, iar din cea a 
autorităţilor centrale  
inspector general la IȘJ 
Ilfov, profesoara Daniela 
Barbu, precum şi directorul 
Direcției de cultură Ilfov, 
Alexandrina Niță, şi 
profesoara Nicoleta 
Stănică, inspector pentru 
Învățământul primar la IŞJ 
Ilfov. 

Un secret bine păstrat
Momentul surpriză al serii, 
despre care nimeni nu a 
suflat vreun cuvințel 
înainte, l-a constituit 
spectacolul de teatru al 
maestrului Horațiu 
Mălăele, „Sunt un orb”, 
oferit într-un mod inedit ca 
dar în cinstea cadrelor 
didactice din Chitila. Un 
recital savuros şi complet al 
marelui actor, spectacol 
greu de văzut în mod 
normal, fiindcă se joacă de 
ani de zile doar cu casa 
închisă. La finalul 
spectacolului, profesorii 
sărbătoriți au primit și 
volumul de poezii 
„Rătăciri”, al lui Horațiu 
Mălăele, pe care a oferit şi 
autografe.

Ziua Porţilor Deschise
Zilele următoare ale 
sărbătorii şcolii au fost la fel 
de pline. Începând cu 
Consiliul Elevilor, unde 
profesorii Gabriela Gheorghe 
și Dragoș Ghinea au discutat 
cu elevii despre Misiunea, 
Viziunea și Însemnele școlii 
și continuând cu Lectoratul 
cu părinții, o discuție pe 
tema relației părinți-școală, 
coordonată de profesor 
Ștefania Duminică. Apoi a 
avut loc „Ziua Porților 
Deschise”, unde elevii s-au 
întrecut într-o serie de 
competiţii: atelierele 
tematice, ”Dă culoare școlii 
tale”, Cercul de Pictură 
”Credință și Culoare” și 
concursul de istorie ”Unirea 
Națiunea a făcut-o!” câștigat, 
în ordine, de echipele 
claselor V E; VII A și V E. 
Spectacolul, plin de lumină 
și culoare, ”La mulți ani, 
Școala din Chitila!” prezentat 
de simpaticii Diana 

Rădulescu și David Siminiuc 
din clasa a V-a E, a fost 
aplaudat la scenă deschisă. 
Aici au susținut recitaluri 
copiii frumoși și talentați ai 
școlii: Grupul vocal-
instrumental ”Dorulețul”, 
recitatorii de fabule, 
dansatorul de latino Radu 
Popa și campionul de Kung 
Fu, Alex Bleajă.

Semnalul de final al 
evenimentului l-au dat ochii 
puţin umeziţi de emoţii şi 
vocile tuturor celor prezenţi 
care au intonat, ca un semn 
de continuitate, “Imnul 
Şcolii”. Cântecul ce 
aminteşte tuturor elevilor că 
şcoala lor nu este un obiect 
neînsufleţit, o bucată de 
beton sau un bloc împietrit, 
ci este vie, plină de viaţă, 
fiindcă în ea se adună zilnic 
fericirea şi inocenţa a sute de 
copii şi vocaţia dascălilor 
care modelează cu sufletul 
lor atât de multe suflete.




